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1 50PLUS 4a2 Bond Brief GS inz. 
Notitie 
moderniseri
ng 
recreatiesch
appen 

In de 
voortgangsnotitie 
inzake 
recreatieschappen 
staat dat men op 
korte termijn in alle 
vier de 
recreatieschappen 
een ecologisch 
onderzoek wil 
starten waaruit moet 
blijken op welke 
plaatsen wel of geen 
combinatie van 
functies mogelijk is. 
 
Vraag 1: 
Kan GS aangeven 
wanneer de 
uitkomsten van dit 
onderzoek te 
verwachten zijn? 

Het onderzoek wordt 
na een offertetraject 
uitgevoerd door 
Tauw.  Met Tauw is 
afgesproken dat de 
resultaten voor 
Spaarnwoude voor 31 
december van dit 
jaar bekend zijn zodat 
deze nog meegenomen 
kunnen worden in de 
volgende aanpassing 
van het 
Natuurbeheerplan. De 
resultaten voor de 
andere drie 
recreatieschappen 
komen vervolgens 
volgens afspraak in het 
voorjaar van 2017 
beschikbaar. 

2 50PLUS 4a2 Bond Brief GS inz. 
Notitie 
moderniseri
ng 
recreatiesch
appen 

De provincie is 
momenteel voor 
100% aandeelhouder 
van de N.V. recreatie 
Noord-Holland 
(RNH).  
 
Vraag 2: Kan GS 
aangeven aan welke 
alternatieve 
mogelijkheden zij 
denkt? 
 

Nee, op dit 
moment  worden alle 
opties nog open 
gehouden. 

3 50PLUS 4A2 Bond Brief GS inz. 
Notitie 
moderniseri
ng 
recreatiesch
appen 

De RNH werkt 
momenteel aan een 
strategische visie. De 
provincie werkt aan 
een verkenning naar 
rol en positie van 
RNH om een goede 
afweging te kunnen 
maken over de 
gewenste 

Een exacte datum is 
nog niet te geven, deze 
is mede afhankelijk de 
resultaten van het 
ecologisch onderzoek. 
De resultaten van het 
van het ecologische 
onderzoek zijn van 
invloed op de 
verkenning en worden 
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verhoudingen tussen 
provincie en RNH.  
 
Vraag 3: Kan GS 
aangeven wanneer 
die verkenning 
verwacht wordt? 

daarom meegenomen. 
Dit betekent dat de 
verkenning 
waarschijnlijk op zijn 
vroegst september 
2017 wordt afgerond.  
Verder hebben wij 
onlangs vernomen dat 
de Randstedelijke 
Rekenkamer aan het 
verkennen is of zij een 
onderzoek gaan doen 
naar een of meerdere 
recreatieschappen in 
Noord-Holland. Indien 
dit het geval is, willen 
wij deze resultaten 
meenemen in de 
verkenning. De 
mogelijke 
onderzoeksvraag van 
het onderzoek van de 
Randstedelijke 
Rekenkamer is ons nog 
niet bekend. 

4 50PLUS 5a Bond Terugkoppeli
ng van het 
gesprek met 
minister 
Kamp op 24 
oktober 
2016 en 
beantwoordi
ng van motie 
50-2016 
over de 
veiligheidssit
uatie Petten 

Bladzijde 2 ad a. 
 
Commissaris van de 
Koning Remkes en 
gedeputeerde Bond 
hebben de minister 
ook geïnformeerd 
over de 
informatiebijeenkom
st in Schagen op 27 
oktober 2016 in 
verband met de 
voorgenomen 
distributie van 
jodium tabletten 
eind november 
2016. 
 
Het is blijkbaar nodig 
dat er 

Eind november 
verspreidt de gemeente 
Schagen, in 
samenwerking met de 
Veiligheidsregio Noord-
Holland Noord en de 
GGD Hollands Noorden, 
jodiumtabletten. De 
reden hiervoor is het 
landelijk beleid over 
jodiumtabletten. De 
rijksoverheid heeft 
bepaald dat inwoners 
die in de buurt van een 
kernreactor of 
onderzoeksreactor 
zoals de Hoge Flux 
Reactor (HFR) op de 
Onderzoekslocatie 
Petten (OLP) wonen, 
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jodiumtabletten 
moeten worden 
gedistribueerd.  
 
Vraag: Betekent dit 
dat de bevolking in 
Schagen en 
omgeving extra risico 
loopt?  
50PLUS wil graag 
weten waaruit deze 
extra risico’s bestaan 
en wat de redenen 
zijn om over te gaan 
tot distributie van 
jodiumtabletten. 
 

jodiumtabletten 
krijgen. Het verspreiden 
van de tabletten heeft 
niets te maken met de 
veiligheid van 
kernreactoren of de 
HFR.  
  
Het gaat om een zeer 
klein risico voor het 
gebied in een straal van 
3 á 4 kilometer rond de 
reactor in Petten. Bij 
een stralingsongeval 
kan radioactief jodium 
vrijkomen. Dit wordt 
door de schildklier 
opgenomen. Dit kan 
nadelige gevolgen voor 
de gezondheid hebben. 
In jodiumtabletten zit 
zoveel jodium dat na 
inname van een tablet 
de schildklier alvast vol 
raakt. Hierdoor kan de 
schildklier geen 
radioactief jodium 
meer opnemen. De 
tabletten zijn voor 
inwoners tot en met 40 
jaar en zwangeren, die 
wonen of werken in de 
buurt van de OLP. 

5 50PLUS 5a BOND Terugkoppeli
ng van het 
gesprek met 
minister 
Kamp op 24 
oktober 
2016 en 
beantwoordi
ng van motie 
50-2016 
over de 
veiligheidssit

Bladzijde 3 ad b. 
Minister Kamp heeft 
in het overleg met 
betrekking tot de 
financiering 
aangegeven dat het 
rijk naast de eerdere 
€ 35 mln. nog een 
extra bedrag van € 
40 mln. beschikbaar 
heeft gesteld voor 
het verwerken en 

Ja 
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uatie Petten opruimen van het 
historisch afval én 
dat er nog 
onderzoek 
plaatsvindt naar de 
mogelijkheid om de 
afvoer van het 
historisch afval 
adequater en 
kostenefficiënter te 
doen. 
 
Vraag: Begrijpt 
50PLUS het goed als 
hiermee bedoeld 
wordt dat de 
provincie niet mee 
betaald aan het 
verwerken en 
opruimen van het 
historisch afval? 

6 50PLUS 7a Van der Hoek Kadernota 
circulaire 
economie 

In de voordracht aan 
PS staat op pagina 2 
dat GS inschat in het 
voorjaar van 2017 
circa €700.000 nodig 
te hebben voor de 
uitvoering van de 
beoogde activiteiten 
tot en met 2020.  
 
Vraag 1: Kan GS 
aangeven waar zij 
deze €700.000 aan 
zou willen uitgeven? 
 
 

Het geraamde budget 
voor 2017-2020 is 
nadrukkelijk nog een 
inschatting. Met het 
opstellen van het 
ontwikkelperspectief 
wordt scherper hoe 
doelen en activiteiten 
het beste gerealiseerd 
kunnen worden en wat 
de kosten daarvan zijn. 
Vooralsnog is de 
genoemde inschatting 
van € 700.00 een 
optelling van kosten 
voor procesmatige 
ondersteuning en 
onderzoek dat 
benodigd is voor het 
ontwikkelen van kansen 
binnen de kansenkaart 
en de genoemde 
andere projecten. We 
baseren ons bij die 
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aannamen op 
vergelijkbare gemaakte 
kosten voor andere 
vergelijkbare 
activiteiten.  

     Vraag 2: Kan GS 
aangeven welke 
andere partijen nog 
een financiële 
bijdrage zouden 
willen leveren 
binnen de MRA 
omdat gedacht 
wordt aan het 
bieden van 
meekoppelkansen? 

Deze vraag kan 
beantwoord worden bij 
het opstellen van het 
ontwikkelperspectief. 
Specifiek op het 
lopende traject rondom 
de Westas is nu al 
sprake van een 
gezamenlijke 
financiering van de 
onderzoeksfase door de 
deelnemende partijen, 
te weten: Schiphol, de 
gemeenten 
Amsterdam, 
Haarlemmermeer en 
Aalsmeer, Stadsregio 
Amsterdam, Haven 
Amsterdam, Greenport 
Aalsmeer en SADC, 
naast de provincie 
Noord-Holland.  

 VVD 8a Van der Hoek EXINHvoorst
el GS inz. 
CO2 
monitoring 

Uit de 
beantwoording van 
de brief  (van GS inz. 
aanvullende 
technische vragen 
TWINH EXINH nav 
MvA/begrotingsverg
adering PS) blijkt niet 
precies welke vrije 
bestedingsruimte er 
nu is per 
compartiment over 
is. Dat is geen ramp, 
maar ik wil wel zeker 
weten dat de voor 
het compartiment 
duurzame energie er 
dus blijkbaar alleen 

Ja, dat klopt. Er is nog  
€ 2,7 miljoen 
beschikbaar in de EXIN-
H reserve voor het 
compartiment 
duurzame energie. 
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nog 2,7 miljoen over 
is n.a.v. onvoorziene 
divident uitkering 
ODENH. Is deze 
assumptie correct? 
Graag even 
bevestiging.  

       

       

       

       

 


